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وریا غفوری: نمیتوانند من را از ورزش جدا کنند و همیشه سعی کردم سمت درست بایستم/
بازیکنان تیم ملی را روبهروی مردم قرار دادند

 جمعه ۲۲ دی ۱۴۰۲ - ۱۹:۵۴ شناسه خبـر : ۱۳۰۹۳۰

 وریا غفوری در حاشیه مراسم رونمایی از کتاب اسطوره استقلال درباره مسایل مختلفی صحبت کرد.

وریا غفوری کاپیتان پیشین تیم استقلال در مراسم رونمایی از کتاب ناصر حجازی حضور یافت و دقایقی با رسانهها

صحبت کرد که در ادامه میخوانید.

شباهت وریا غفوری به ناصر حجازی
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کاپیتان سابق آبیپوشان پایتخت در پاسخ به سوالی درخصوص شباهتش به ناصر حجازی مبنی بر اهمیت دادن به

مسئولیتهای اجتماعی اظهار کرد: چه چیزی باعث شده که بارها یاد آقای حجازی بین ایرانیها زنده شود؟ همین رفتاری

بوده که ایشان در جامعه از خودشان نشان دادند و به بهترین شکل ممکن نقشآفرینی کردند. به نظرم هر کسی شخصیت

خودش را دارد و منم هم وظیفه خودم میدانم همیشه قدم درست بردارم همیشه سمت درست بایستادم و همیشه

اقدامات درستی داشته باشم. این یک وظیفه انسانی است اصلا خارج از این صبحتهاست که بخاطر مردم باشد و چیزی

فراتر از این صحبتهاست. این وظیفه انسانی تو بحث آموزش و تو بحث تربیتی چه در مدارس و چه در خانوادهها خیلی

به این موضوع بپردازیم و انشال... استانداردهای زندگی و سود جمعی که باید در کنار همدیگر ببریم این اتفاق بیفتد.

حاشیههای برای بازیکنان تیم ملی

خیلی دوست داشتم درمورد بازیکنان تیم ملی صحبت کنم. قطعا بسیاری از بازیکنان تیم ملی کسانی هستند که از دل

جامعه هستند و از محلههای پایین جامعه به این جایگاه رسیدند و من به عنوان همبازی خیلی از آن بازیکنان از دل آنها

آگاهم و میدانم قلبشان برای مردم میتپد. متاسفانه یکسری از حاشیهها برای بازیکنان بوجود آمد و یکسری شیطنتها

شد که رو در روی مردم قرار گرفتند هجمههای زیادی به آنها وارد شد ولی تیم ملی اصلا برای مردم است و بازیکنان  از

دل مردمند و به اعتقاد من باید با انها همراه بود از آنها حمایت کرد و به آنها انرژی مثبت داد چون قلب این بازیکنان برای

مردم میتپد چون اگر حمایت مردم را نداشته باشند قطعا انگیزههاشان به صفر میرسد.

شانس تیم ملی در جام ملتهای آسیا

تیم ملی خوبی داریم ولی کار خیلی سخت است ما نمیتوانیم خودمان را با کشورهای پیشرفته آسیا مقایسه کنیم. ما از

نظر امکاناتی در پایینترین سطح هستیم و نباید توقع قهرمانی داشته باشیم چون این سالها برنامهریزی و کارهای

مدیریتی و استمرار میخواهد و متاسفانه این خلا در فوتبال ما وجود دارد و به نحو احسنت انجام نمیدهیم.

انتقاد به میانگین بالای سنی تیم ملی

بحث سن در فوتبال مطرح نیست و بحث کیفیت و آمادگی بدنی بازیکنان مورد بحث است و من اعتقادی به موضوع

میانگین بالای سنی ندارم. ولی قطعا کادر فنی بازیکنی را به تیم ملی دعوت کردهاند که از لحاظ ذهنی به تیم ملی کمک

کنند و این بحثی نیست که بخواهند بخاطرش مانور بدهند و به تیم ملی فشار بیاورند.
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پیشنهاد مربیگری

  یکی دو مورد پیش امده و لی هنز شرایط محیا نشد امیدوارم شرایط نرمال شود تا من بتوانم فعالیتم را داشته باشم و

بالاخره فوتبال شغل اصلی و عشق ماست و ۲۵ تا ۳۰ در این ورزش بودیم و براحتی نمیشود ما را از ورزش جدا کرد.

امیدوارم بزودی این اتفاق بیفتد.

بیشتر بخوانید: سرنوشت وریا غفوری در انتظار عارف غلامی؟/ شاید نکونام دوباره وارد صحنه شود!

انتهای پیام/
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